
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2022-11-07 

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Marcus Tell, Pernilla Tegin, Therese 

Tagebjer, Helena Hiltunen. 

 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och öppnar upp mötet.  

§2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. Föregående protokoll läses igenom och godkänns.  

§3 Ekonomi 

Vi har fått klart från kommunen att de betalar oss 60 000 kr för skötsel av park och slingan för åren 

2020 och 2021. Det var inget bidrag som vi behövde ansöka om utan det vara bara att fakturera 

kommunen.   

Vi har blivit beviljade 48 000 kr i bidrag för att köpa en ny klippare till parken. Klipparen kostar ju mer 

men det är välkommet med bidrag.  

Vi arbetar vidare med att finna ny kassör.  

§4 Arbetsgrupper 

Inget speciellt att rapportera mer än att Herr hade pubkväll, det gick sådär, det kom inte så mycket 

folk. Till nästa kväll ska de försöka se till att alla seniorer kommer och tar med en vän samt att 

informera mer. Herr ska satsa på en ny kväll i januari.  

§5 Rotundan 

Jenny rapporterar om senaste mötet med rotundanföreningen. Tydligen är det svårt att få till vilken 

bank föreningen ska ha och det är väntetid med att bli kunder hos banker. Föreningen pratar även 

om att byta lås och de kommer att låna pengar från Samverkarna för att byta till kodlås. Föreningen 

vill heta ”Folkets hus och parker” istället för ”Bygdegård”. Då vi inte vill koppla in parken i anslutning 

till föreningen väljer vi att det endast ska få namnet ”Folkets hus”.  

Jenny har även börjat rensa lite i rotundan. Hon har hittat en hel del äldre lagbilder och kommer att 

lägger ut bilder lite då och då på facebook.  

Jenny berättar om Samverkarnas planer för kanalfestivalen i juni.  

§6 Odencupen 

Hemsidan är uppdaterad. Tony skickar ut information till föreningar, vi behöver få in anmälningar nu.  



Damklassens domare är klar. Till de övriga yngre klasserna tar vi in våra egna ungdomsdomare. Det 

blir en lite mindre cup den här gången då vi kommer ha färre klasser. Odencupen är den 6-8/1 2023. 

Planeringen är i fas.  

§7 Övriga frågor 

Vi enas om att inte göra någon ljuspromenad i år. VI har testat detta i två år vilket har varit trevligt 

och uppskattat. Vi kanske gör om detta något annat år istället.  

Försäljning av bingolotter till uppesittarkvällen; Vilka kan vi få att sitta vid entrén i ICA och sälja? Vi 

ska höra oss för. Vi behöver även bestämma vilka tider vi ska sälja, vi tänker att från lördagen innan 

kan vara bra och under eftermiddagar och kvällar.  

Angående avslutningsmiddagen nu på fredag bestämmer vi att det start kl 18.00 med lite mingel. 

Maten serveras från 18.30. Det finns även något vegetariskt alternativ. 26 stycken har anmält sig. 

Anette Stannisson bakar något till kaffet. Jenny köper chips, marschaller och värmeljus etc till kvällen. 

Tony fixar en kahoot.  

§8 Nästa möte 

Tisdag den 6 december kl 18.30. 

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


